

Title (en)
Cooking storage device

Title (de)
Garablagevorrichtung

Title (fr)
Dispositif de dépôt pour la cuisson

Publication
EP 2051014 A2 20090422 (DE)

Application
EP 08105542 A 20081010

Priority
DE 102007049572 A 20071016

Abstract (en)

The device has a cooked food plate unit (10) with a cooked food stacking surface (12) that comprises a groove (16) for partially tracing the surface. A curvature (14) is designed as main curvature (18), which is provided to promote running off of liquid from the surface. The groove partially bounds two sides (20, 22) of the surface, and has a flow unit (24). A sealant (26) selectively blocks running off of the liquid by the flow unit. The plate unit has a portion made of ceramic. The groove and the curvature (14) are formed from a component. A reinforcement unit reinforces the plate unit.

Abstract (de)

Die Erfindung geht aus von einer Garablagevorrichtung mit wenigstens einer Garplatteneinheit (10), welche zumindest eine Gargutablagefläche (12) mit einer Wölbung (14) und wenigstens eine die Gargutablagefläche (12) zumindest teilweise berandende Rinne (16) aufweist. Um eine verbesserte Flüssigkeitsabführung zu erreichen, wird vorgeschlagen, dass die Wölbung als Hauptwölbung (18) ausgebildet ist, welche dazu vorgesehen ist, ein Ablaufen einer Flüssigkeit von der Gargutablagefläche (12) zu fördern.

IPC 8 full level
F24C 15/16 (2006.01); **H05B 6/64** (2006.01)

CPC (source: EP)
F24C 15/16 (2013.01)

Citation (applicant)
EP 0007522 A1 19800206 - JENAER GLASWERK SCHOTT & GEN [DE]

Cited by
US9949491B2; WO2014015850A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)
AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)
EP 2051014 A2 20090422; DE 102007049572 A1 20090423

DOCDB simple family (application)
EP 08105542 A 20081010; DE 102007049572 A 20071016